
Raadadviescommissie Ruimte
(16045\....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 16 mei 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg 
  (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer H.J. Verseijl
  (raadslid CDA), de heer A.W.E. Miltenburg (burgercommissielid CDA), de
  heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger-
  commissielid VVD), de heer J.G. van Maanen (raadslid SGP), de heer C.J. 
  Blom (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de 
  heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer drs. E.J. van Tellingen 
  (onafhankelijk raadslid VT), de heer P.J. Scheurwater (raadslid CDN), de heer 
  K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer T. Kool (wethouder) en de heer ing. 
  H.A. Verwoert (wethouder).

Afwezig : mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB) en de heer J. Andriesse 
  (burgercommissielid PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

2. Spreekrecht burgers
In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:

- de heer P.J.P. van Bergen (namens de heer F. Hol uit Meteren) m.b.t. 
agendapunt 5.1.

3. Vaststelling agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 11 april 2013 
(inclusief de Lijst toezeggingen)
Naar aanleiding van:
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt of de wethouder al een gesprek heeft 
gehad met de groep bewoners die hadden meegedacht over de te nemen 
verkeersmaatregelen op de dijken.
Wethouder Kool zegt dat hij op de burgeravond in Hellouw al heeft gemeld dat 
dit enige vertraging heeft opgelopen, maar dat binnenkort er een datum zal worden 
gepland. Ook is er een filmpje verschenen op Internet die nogal provocerend is te 
noemen. Hierover heeft hij al contact gezocht met de politie, die heeft toegezegd er 
de nodige aandacht aan te zullen gaan besteden.
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Wethouder Kool geeft aan dat hij nog even zou terugkomen op de vraag vanuit de 
raadadviescommissie Bestuur van gisteravond over het “bordje na 50 meter” die 
geplaatst dient te worden nabij de parkeerplaats bij de Coöp. Hij kan melden dat 
het bordje binnen is en dat die vandaag nog is opgehangen, maar helaas nu wel in 
de verkeerde straat. Dit zal morgen worden hersteld.

Naar aanleiding van de Lijst toezeggingen:
De heer Beukers (LB) komt nog even terug op de beantwoording vanuit het 
college op de situatie van het agrarische bedrijf aan de Esterweg 57, hoek 
Bommelsestraat te Ophemert. Deze reactie van het college staat wat hem betreft 
haaks op de reactienota uit 2011, waarin iets anders staat te lezen. Hij verzoekt de 
wethouder daarom alsnog over te gaan tot handhaving, waardoor het genoemde 
monitoren niet meer nodig is.
Wethouder Kool geeft aan dat er niets valt te handhaven. Deze agrariër heeft 
keurig vergunningen aangevraagd en de handhaver van de gemeente is daar 
onlangs nog geweest en heeft daar niets illegaals aangetroffen. De opslag in de 
containers zijn bouwmaterialen die hij nodig heeft om de gevraagde vergunningen 
te realiseren.
De heer Beukers (LB) houdt vol dat er wel degelijk een situatie daar is ontstaan 
die strijdig is met de eerdere verslaglegging in de genoemde reactienota uit 2011.
Toezegging wethouder Kool: hij gaat die reactienota uit 2011 nalezen en komt 
daar nog nader op terug.
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5.1 Lijst ingekomen stukken
De heer Van Maanen (SGP) verzoekt de wethouder, n.a.v. het ingekomen stuk 
van de heer F. Hol uit Meteren en de inspraakreactie van de heer Van Bergen 
(namens de heer F. Hol) om hier de nodige aandacht aan te willen geven. Temeer 
omdat de heer Hol al vanaf 2009 bezig is om te proberen deze uitbreiding 
gerealiseerd te krijgen. Hij begrijpt best dat de richtlijnen vanuit het nieuwe 
bestemmingsplan Buitengebied weinig mogelijkheden voor deze ondernemer 
biedt, maar omdat hij al zo lang probeert om het gerealiseerd te krijgen, verzoekt 
hij de wethouder toch om binnen de wettelijke kaders te bezien of er een vorm kan 
worden gevonden om aan de uitbreiding van dit bedrijf tegemoet te komen.
De heer Van Lith (VVD) sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Maanen.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) sluit zich ook aan bij de woorden van de heer 
Van Maanen. Het is een bestaand bedrijf dus graag bezien of er een bouwblok 
meegenomen kan worden. Deze ondernemer is hier inderdaad al zo lang mee 
bezig, dat gekeken dient te worden op welke wijze wij aan zijn wens tegemoet kan 
worden gekomen.
De heer Van Tellingen (VT) sluit zich ook aan bij de woorden van de heer Van 
Maanen, maar wenst wel voorwaarden te stellen aan de kwaliteit van de opstallen 
en de inpassing in het gebied.
De heer Verseijl (CDA) sluit zich aan bij de vorige sprekers.
De heer Scheurwater (CDN) verzoekt de wethouder hier inderdaad indringend 
naar te kijken en kan ermee instemmen dat gekeken gaat worden naar de 
mogelijkheden voor deze ondernemer om zijn verzoek gerealiseerd te krijgen.
Mevrouw Challik (PvdA) sluit zich ook graag aan bij alle sprekers. Zij is blij met 
het inpassingsverzoek van de ondernemer.
Wethouder Kool antwoordt dat deze aanvraag inderdaad een lange geschiedenis 
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kent. Door de opname van de ALC-waarden in het bestemmingsplan voor het 
buitengebied, wat de openheid van het gebied beschermd en geen nieuwe vestiging 
toestaat, is het niet eenvoudig om deze aanvraag te kunnen honoreren. We spreken 
hier namelijk niet van een uitbreiding van een agrarisch bedrijf, omdat er nu geen 
bouwblok onder ligt. Dat bouwblok is van essentieel belang. De ondernemer heeft 
er wel 7 ha. Buxeskwekerij, wat wellicht wel een agrarisch bedrijf kan worden. 
Uiteindelijk beslist de raad over een wijziging van een bestemmingsplan, dus 
moeten we bezien of we hieraan een postzegelbestemming kunnen geven. Let 
hierbij wel op voor precedentwerking dat er vanuit kan gaan. 
Toezegging wethouder Kool: gezien de brede wens vanuit deze commissie zal hij 
samen met de ondernemer gaan kijken wat mogelijk is en koppelt dit vervolgens 
terug aan de raad- en commissieleden.

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

5.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur
- commissieleden

In deze vergadering is geen mededeling gedaan.

6. Stukken ter advisering
6.1 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de programmabegroting 2014 van 

de Omgevingsdienst Rivierenland (2013-04-16433)
Besluit:

a. geen zienswijze in te dienen op de programmabegroting 2014 ODR.
Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot vaststelling van het gewijzigde bestemmingsplan Marijkestraat 2b 
Haaften en hiervoor geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2013-04-10806)
Besluit:

a. het bestemmingsplan Marijkestraat 2b Haaften gewijzigd vast te stellen en
b. geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Meikampgraaf 14 Hellouw en 
hiervoor geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen
(2013-04-12445)
Besluit:

a. het bestemmingsplan Meikampgraaf 14 Hellouw ongewijzigd vast te 
stellen en 

b. geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden (blijven) geagendeerd.

6.4 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Dutry van Haeftenstraat te 
Haaften en hiervoor geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2013-04-14994)
Besluit:

a. het bestemmingsplan Dutry van Haeftenstraat te Haaften vast te stellen en 
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b. geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden (blijven) geagendeerd.

7. Rondvraag
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt de wethouder naar de stand van zaken 
m.b.t. de plaatsing van de vergunde GSM-mast in Ophemert.
Wethouder Kool antwoordt dat hij niet alleen in gesprek is met providers voor de 
verbetering van de bereikbaarheid in Ophemert, maar ook in Opijnen en Haaften. 
De providers constateren echter een afnemende vraag, waarbij er ook wordt 
gekeken of de 3G kan worden omgezet in 4G en dat op een lagere frequentie met 
een groter bereik, waardoor er naar verwachting geen masten meer bijgeplaatst 
hoeven te worden. Zij hebben aangegeven het 1e jaar geen investeringen te zullen 
plegen binnen de gemeentegrenzen van Neerijnen.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) refereert aan het feit dat de vergunning al is 
verleend, maar dat daarop 1 bezwaarschrift is binnen gekomen, die door de RvS 
nietig is verklaard. Wat is nu de huidige stand van zaken m.b.t. de plaatsing van de 
mast in Ophemert.
Wethouder Kool zegt dat dit bezwaarschrift de plaatsing heeft vertraagd. Daarbij 
komt de zojuist door hem aangegeven nieuwe ontwikkelingen bij de providers, dus 
het is nog maar de vraag of ze nog masten gaan plaatsen in de gemeente Neerijnen.
De heer Nijhoff (GBN) geeft aan dat er volgens hem ook al een contract voor is 
getekend voor de plaatsing van de mast in Ophemert met de provider.
Toezegging wethouder Kool: hij geeft aan dat er natuurlijk niets aan te doen is als 
de provider niet tot plaatsing van de GSM-mast in Ophemert over gaat, zo lang hij 
aan zijn contractuele verplichtingen tegemoet komt. Een afgegeven vergunning 
verplicht niet tot bouw. Hij zoekt dit nog even na en zal daarover berichten.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt dat de raad op 25 april 2013 het 
bestemmingsplan kern Hellouw heeft vastgesteld. Deze is daarna niet 
gepubliceerd, waardoor een burger geen vergunning kan aanvragen. Deze burger 
heeft hiervoor naar het gemeentehuis is gebeld en werd meegedeeld dat deze nog 6 
weken moet wachten, waarop deze burger heeft verzocht om dat schriftelijk te 
bevestigen, dat vervolgens nog niet is gedaan. Zij zal de wethouder desgewenst na 
de vergadering hierover verder inlichten.
Toezegging wethouder Kool: hij kijkt na of er verzuimd is om te publiceren 
waardoor er geen vergunningen verleend zou kunnen worden en wenst graag van 
het aanbod van mevrouw Kuilenburg gebruik te maken, om na de vergadering deze 
specifieke informatie erbij te krijgen.

8. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
d.d. 20 juni 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen A. Overheul
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